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Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 04.08.2022 

Číslo: 03643/2022/ORR//32623 

Vybavuje: Ing. Matej Ovčiarka 

Tajomník komisie 

email: matej.ovciarka@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 
z 29. rokovania Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 02.08.2022, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 310 (2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach. 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o zriadení Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, Košice. 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Výdajnej 

školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, Bielocerkevská 29, 

Košice.       

7. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

8. II. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022        

9. Návrhy, podnety a požiadavky 

10. Rôzne  

11. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  

Predsedníčka komisie PaedDr. Jana Skokanová srdečne privítala prítomných členov komisie a otvorila  

29. rokovanie Komisie CR a CzS. Zároveň privítala privítala hlavného kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka, 

výkonnú riaditeľku Košice Región Turizmus JUDr. Lenku Vargovú Jurkovú a Martina Michaleka.  

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 11 členov, 2 členovia  

sa ospravedlnili, komisia nebola uznášaniaschopná. Návrh programu rokovania komisie bol vopred zaslaný 

všetkým členom komisie e-mailom. V programe rokovania bola úprava: pred bod č. 9 – „Návrhy, podnety 

a požiadavky“, bol pridaný materiál Košického samosprávneho kraja „Koncepcia udržateľného cestovného 

ruchu KSK do roku 2030“. Predsedníčka komisie upozornila prítomných o vyhotovení zvukového záznamu 

použitím diktafónu výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice. 
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Rovnako uviedla, že tajomník komisie Ing. Matej Ovčiarka sa ospravedlnil z rokovania komisie  

a to z dôvodu návštevy Českej delegácie z Moravsko - sliezskeho kraja a podpísania memoranda 

o spolupráci. Zastupovala ho Jana Jačišinová z odboru regionálneho rozvoja.  

Diskusia: K bodu č.1 neboli žiadne návrhy a pripomienky. 

 

Hlasovanie č.1: 

Hlasovanie prebehlo spätnou formou po príchode členov komisie, v bode č.5 kedy sa komisia s počtom 15 

členom stala uznášania schopná.  

 

Prítomní: 14 + 1 online  

Za: 15  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka PaedDr. Jana Skokanová uviedla, že vzhľadom na povahu prerokovaných 

materiálov na poslednom rokovaní komisie, komisia neeviduje žiadne požiadavky. 

 

K bodu č. 3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. 

 

Vyjadrenie: Materiál podrobne predstavila Mgr. Andrea Gajdošová, vedúca referátu technických činností 

a investícií na odbore školstva. 

 

Diskusia: K bodu č.03 neboli žiadne návrhy a pripomienky.  

 

Záver: Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 16/2022 

Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.02: 

Hlasovanie prebehlo spätnou formou po príchode členov komisie, v bode č.5 kedy sa komisia s počtom 15 

stala uznášaniaschopná.  

 

Prítomní: 14 + 1 online  

Za: 15  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach. 

 

Vyjadrenie: Materiál podrobne predstavila Mgr. Andrea Gajdošová, vedúca referátu technických činností 

a investícií na odbore školstva. 

 

Diskusia: K bodu č.04 neboli žiadne návrhy a pripomienky..  

 

Záver: Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.03: 

Hlasovanie prebehlo spätnou formou po príchode členov komisie, v bode č.5 kedy sa komisia s počtom 15 

stala uznášaniaschopná.  
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Prítomní: 14 + 1 online  

Za: 15  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 17/2022  

Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.04: 

Hlasovanie prebehlo spätnou formou po príchode členov komisie, v bode č.5 kedy sa komisia s počtom 14 

stala uznášaniaschopná.  

 

Prítomní: 14 + 1 online    

Za: 15   Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bod č.5:  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o zriadení Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, Košice. 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila RNDr. Jana Partilová, z oddelenia pre rozvoj školstva. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa prihlásil pán Viliam Zahorčák s otázkou, keďže je netradičné, aby samosprávny kraj sa stal 

zriaďovateľom materskej školy, či prebehli predtým rokovania. 

Mgr. Andrea Gajdošová uviedla, že impulz vznikol počas zriadenia krízových centier. Prvotná myšlienka 

bola, že to bude zariadenie pre deti ukrajinských odídencov. Nakoniec všetky deti boli umiestnené 

v materských školách mesta Košice. Vzhľadom na nedostatok kapacít v materských školách na území 

mesta Košice, a po rokovaniach s mestom Košice, ktoré privítalo túto novú iniciatívu, kraj sa rozhodol pre 

zriadenie zariadenia. Zároveň uviedla, že nová legislatíva o zriaďovateľoch materských škôl povoľuje  

aj samosprávam zriadenie materskej školy. 

Do diskusie sa prihlásil hosť komisie pán Rovinský. Predsedníčka komisie požiadala komisiu o hlasovanie 

o tom, aby pán Rovinský ako hosť komisie mohol vstúpiť do diskusie k danému bodu.  

 

Hlasovanie č.05: 

Prítomní: 13 + 1 online   

Za: 13  Proti:  0  Zdržal sa:  1 

 

Predsedníčka udelila slovo pánovi Rovinskému. Ten uviedol, že ak sa upokojí situácia s Ukrajinou,   

je dobré myslieť na to, aby sa neskôr kapacity využili aj pre iné skupiny, napríklad na deti, ktoré vyžadujú 

zvláštnu starostlivosť, rovnako zdôraznil vzdelávanie a pripravovanie kapacít k ich starostlivosti. 

Poďakoval za priestor v diskusii. 

 

Počas diskusie prišiel ďalší člen komisie a z celkového počtu 25 členov komisie bolo na rokovaní 

prítomných 14 členov  a 1 člen online.  

 

Záver: Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 18/2022 

Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.06: 

Prítomní: 14 + 1 online   

Za: 15  Proti:  0  Zdržal sa:  0 
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K bod č.6:  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Výdajnej 

školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice.       

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila RNDr. Jana Partilová, z oddelenia pre rozvoj školstva.  

 

Diskusia:  

Do diskusie sa prihlásil pán Zahorčák s otázkou ohľadom stravovania strednej  a aj materskej školy.  

RNDr. Partilová uviedla, že takýto druh stravovania v spojenej škole bol od komunikovaný 

s Ministerstvom školstva a s odborom regionálneho zdravotníctva o spôsobe stravovania a výdaji stravy.  

 

Počas diskusie prišiel ďalší člen komisie a z celkového počtu 25 členov komisie bolo na rokovaní 

prítomných 15 členov  a 1 člen online.  

 

Záver: Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 19/2022 

Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.07: 

Prítomní:  15 + 1 online  

Za: 16  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

                                                   

 

K bodu č. 7 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

 

Vyjadrenie: Materiál podrobne predstavila Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu. 

 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásil pán Zahorčák s otázkou, čo sa plánuje ešte zrealizovať z kapitálových 

výdavkov. 

Ing. Lipovská uviedla, že v plnení rozpočtu sú uhradené faktúry za I. polrok 2022. V rámci investičných 

akcii prebiehajú ešte verejné obstarávania, ktoré budú vyhodnotené ku koncu roka 2022. 

 

Záver: Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 20/2022  

 

Komisia berie na vedomie materiál podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.8: 

Prítomní:  15 + 1 online  

Za: 15  Proti:  0  Zdržal sa:  1 

 

K bodu č. 8 

II. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022        

 

Vyjadrenie: Materiál podrobne predstavila Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu. 

 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásil pán Ing. Seman, aby si spresnil informácie o firme Geosurvey a vrátení 

finančného príspevku. Ing. Lipovská vysvetlila systém financovania firmy Geosurvey a aké je 

najefektívnejšie využívanie finančných prostriedkov podľa postupov pre rozpočty verejnej správy podľa 

zákona.  

 

Záver: Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 
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Uznesenie č. 21/2022  

 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.9: 

Prítomní: 15 + 1 online   

Za: 15  Proti:  0  Zdržal sa:  1 

 

K bodu č. 9 

Koncepcia udržateľného cestovného ruchu Košického samosprávneho kraja do roku 2030 

 

Vyjadrenie: Materiál podrobne predstavila JUDr. Lenku Vargová Jurková, výkonná riaditeľka Košice 

Región Turizmus. Uviedla, že materiál bol na rokovaní komisie niekoľko krát, rovnako bol  

odkomunikovaný so samosprávami, územím, či partnermi. Materiál bol pripravený na rokovania komisií, 

no bol predložený na posúdenie vplyvu na životné prostredie. Stanovisko so strany SEIA prišlo iba pred 

niekoľkými dňami s tým, že na daný dokument nie je potrebné stanovisko z ich strany. Zároveň uviedla,  

že dokument je stále živým dokumentom a Košice Región Turizmus je pripravený stretnúť sa s kýmkoľvek 

a vysvetliť koncepciu. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil pán RNDr. Smrčo a vyzdvihol profesionálnu prácu Košice Región Turizmus  

na danom dokumente. 

Ing. Vjesztová sa prihlásila do diskusie s otázkou, či daný dokument bol konzultovaný s OOCR Gemer  

a či je v súlade s ich koncepciou.  

JUDr. Vargová Jurková uviedla, že áno a dodala, že bolo nevyhnutné určiť priority v území. Znova uviedla, 

že v prípade záujmu sú naklonení na stretnutie vysvetlenia a ozrejmenia filozofie tvorenia  dokumentu. 

Počas diskusie odišiel jeden člen komisie.  

 

Uznesenie č. 22/2022  

 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu  

na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.10: 

Prítomní: 14 + 1 online   

Za: 15  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 10 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Diskusia : K bodu č.10 neboli žiadne návrhy a pripomienky. 

 

K bodu č. 11 

Rôzne  

 

Diskusia : K bodu č.11 neboli žiadne návrhy a pripomienky. 

 

K bodu č. 12 

 

Záver 

Predsedníčka PaedDr. Jana Skokanová ukončila program 29. rokovania Komisie cestovného ruchu 

a cezhraničnej spolupráce a poďakovala členom komisie za účasť. 

 

 

..................................................       .................................................... 

   Ing. Matej Ovčiarka                                                    PaedDr. Jana Skokanová 

      tajomník komisie                                                                predseda komisie 


